
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Utvalg for strategi og drift 
Møtested: Digitalt møte, Teams møte 
Dato: 07.05.2020 
Tid: 10:00 – 15:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Leder AP 
Finn Olav Odde Nestleder SP 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Roy Hellan Hoøen Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anne Margrethe Bjørnerud MEDL H 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Trond Magnus Brekstad Anne Margrethe Bjørnerud FRP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Kommunedirektør 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Marit K. Ervik Ass. kommunedirektør/kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Geir Aune Kommunalsjef 
Tom Myrvold Ordfører 
  

 
Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 
 
Finn Olav Odde (SP) fremmet 13 spørsmål som det ønskes svar på under punktet eventuelt på 
sakslisten. 
 
Utvalgsmøte ble satt på pause i tidsrommet 11.00 – 11.30 i forbindelse med et møte angående Marin 
Verneplan. 
 
Roy Hoøen (SP) innvilget permisjon fra kl. 13.20. 
 
Utvalgsmøte ble satt på pause for gjennomføring av formannskapsmøte. 



 
 
 

Saksnr Innhold Lukket 

PS 20/13 Regulerende avtale mellom Ørland kommune og FI AS - 
Forsvarskoordinator 2020 

 

PS 20/14 Vedtekter Valsneset Utvikling KF - oppdatering  

PS 20/15 Finansiering av asfaltering kommunale veger  

PS 20/16 Investering kommunale avløpsnett  

PS 20/17 Tertialrapport 1-2020 Ørland kommune  
 
 
Orienteringer 

 Orientering ved leder/kommunedirektør 
o Orientering rundt dagens møte med representanter fra regjeringen om Marin Verneplan 
o Krisehåndtering i forhold til ordinær drift 

 henvendelser svares ut så raskt og godt som mulig ift nødvendig prioritering  
 enhetene må vurdere nødvendig ressursbehov og fremme eventuelle behov for 

politisk nivå 
 liv, helse og lovpålagte oppgaver har første prioritet 
 bemanning kriseberedskap – rullering og kontinuitet 

o Uthus som er rast ut ved Koet 
 tett dialog med NVE 
 grunnundersøkelser igangsettes 

 
 
Eventuelt: 
 
Finn Olav Odde (SP) fremmet følgende spørsmål som ønskes besvart: 

1. Storfosnatunellen, Sweco savner tilbakemelding på framdrift? 
o Administrasjonen er i dialog med Sweco 
o Fylkeskommunen skal avgi uttalelse om saken 14. mai som legger føringer for prosjektet 
o Kommunens kostnadsberegning og bidrag til løsning 
o Politisk sak fremmes for kommunestyret 14. mai 

 Nytt tallgrunnlag for prosjektet – egen beregning 
 Eventuelt engasjement av konsulent til å utarbeide nytt tallgrunnlag  
 Anbud under forutsetning av finansiering 
 Be om en eventuell utsettelse av behandlingen i fylkeskommunen inntil 

kommunen har fått lagt fram nye tall for prosjektet 
 

2. Nordland boligfelt, har Bjørn Kristian Finseth fått svar på sin søknad om midlertidig bruk av 
Hovsmyran som gang og sykkelvei til Opphaug Skole 

 Saken har vært behandlet to ganger tidligere 
 Vegvesenet og fylkesmannen har tidligere sagt nei til prosjektet 
 Dispensasjonssaken behandles av planutvalget og sendes på høring ift 

saksbehandlingsprosessen 
 

3. Åstumhaugen, Kystplan har fått i oppgave å regulere ferdig ny adkomst til fylkesvei ved 
Brubakken, hvordan er framdriften og har Odd Jakob Gjul fått svar på sine henvendelser? 

 Utfordret søker om å komme med planforslag  



 Omfanget av utbyggingen igangsetter krav om veg 
 Møte med søker gjennomføres 7. mai  

 
4. Parkeringsplass Litj Gjølga. Har Skigruppa ved leder Stig Hyllmark fått svar på sin henvendelse 

om støtte til ny parkeringsplass? 
 Saken er ikke behandlet 

 
5. Mudring Uthaug Havn, Er det søkt om midler til mudring i Uthaughavn? Vi kjenner til at båter 

ikke kan levere sild om ikke mudring blir utført 
 Fylkeskommunen har overtatt ansvaret for fiskerihavner  
 Kommunen har søkt midler for utviklingsprosjekt i Uthaug Havn 
 Det bør gjennomføres møte med kystverket vedrørende saken 
 Utvalget ber administrasjon ha ekstra fokus på saken 
 Ansvarsforhold og grenseoppganger må avklares 

 
6. Er det skrevet utbyggingsavtale med GP om skipsleia næringspark på Uthaug og hvordan er 

fremdriften 
 Intensjonsavtale utarbeidet høsten 2019 
 Utbyggingsavtale er ikke utarbeidet 
 Administrasjonen er i dialog med GP om saken om videre prosess og utbygging 
 Utfyllingsavtale Uthaug havn basert på gammel reguleringsplan er på plass 
 Hydrogenfabrikk – utarbeidet mulighetsrommet i Ørland for etablering 

 
7. Rivningsreglement rød støysone, har fått noen tilbakemeldinger på at grunnmur er blitt brukt 

som fyllmasse i Blomsterbyen på Uthaug, stemmer dette og er tildekkingen med matjord etter 
reglement? 

 Kravene ift dyrket jord – grunnmur må være 70 cm eller mer under bakken og hull i 
sokkel for vanngjennomstrømming 

 Saken ift Blomsterbyen er nå ordnet ifl reglementet 
 

8. Brann og leselys gamle Bjugn rådhus, hvorfor skal vi bruke over 3 millioner kroner på utskifting 
av brann/ledelys på bygget når det er snakk om å sanere bygget? 

 Minimumsløsning ift det brannforskriften krever jfr tilsyn jfr politisk vedtak om at det 
gamle rådhuset i Bjugn fortsatt skal brukes som administrasjonsbygg 
 

9. Ønsker at alle orienteringer som krever administrativ tid/arbeid kun skal diskuteres i Utvalget 
Strategi og Drift. ikke i formannskapet 

 Dobbelbestillinger må unngås 
 Reglene rundt dette bør stadfestet i delegasjonsreglementet 
 Avklaringer rundt hva som skal behandles i henholdsvis Utvalg for strategi og drift og 

formannskapet og eventuelle fullmakter til organer og enkeltpersoner 
 Utvalget ber administrasjonen legge fram et revidert delegasjonsreglement til politisk 

behandling før sommeren 
 

10. Ønsker at vi får opp en sak i kommunestyret om anleggsbidrag til fiberprosjekt Austrått og 
Skavdalen 

 Hovedutvalget for strategi og drift ber om sak til kommunestyre for å gi grunnlag for 
fiberutbygging i Skavdal og området Austrått. 
 

11. Ønsker at vi fremmer en sak i kommunestyret om å videreføre gammel avtale i Bjugn Kommune 
om støtte til graving av fiber i transportetapper på 50 kr pr/m 

 
12. Ønsker en orientering om vannavgift  



 Kort orientering om status i arbeidet 
 

13. Ønsker å orientere om Interkommunalt Politisk Råd, protokolltilførsel fra møtet 24 april 
 Finn Olav Odde (SP) mener at forslag på representant til valgkomiteen for styret i 

Fosenbrua er referert feil i referatet fra møte 24. april. Representanten ba om 
protokolltilførsel på at forslag på representant fra Ørland til styret i Fosenbrua ikke 
stemmer overens med det som ble sagt/ble foreslått i møte 

 Leder for rådet, ordfører i Åfjord mener at referatet fra 24. april er korrekt 
 Hovedutvalget for strategi og drift ønsker at Finn Olav Odde representerer Ørland 

kommune i styret i Fosenbrua AS og vil ta opp dette til behandling i førstkommende 
kommunestyremøte 

 Vedtatt med 5 mot 1 stemme 
 

14. Oversikt over prosjekter gamle Ørland og gamle Bjugn har bevilget midler til 
 Utvalget ber administrasjonen om orientering når det er endringer i progresjon eller 

kostnader i prosjekter 
 
 

PS 20/13 Regulerende avtale mellom Ørland kommune og FI AS - Forsvarskoordinator 2020 

Saksprotokoll i Utvalg for næring, arbeid og kultur - 06.05.2020  
 
Behandling: 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Vedlagte Regulerende avtale mellom Ørland kommune og FI AS som gjelder forsvarskoordinator for 
2020 tas til orientering. 
 
 
 
Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 07.05.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Vedlagte Regulerende avtale mellom Ørland kommune og FI AS som gjelder forsvarskoordinator for 
2020 tas til orientering. 
 
 
 
 

PS 20/14 Vedtekter Valsneset Utvikling KF - oppdatering 

Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 07.05.2020  
 
Behandling: 



 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Vedtektene i foretaket endres som følger: 
§ 1 Navn og selskapsform 
Foretakets navn er Valsneset Utvikling KF. 
Foretaket er et kommunalt foretak for Ørland kommune. Foretaket er opprettet i henhold til vedtak i 
Bjugn kommunestyre 05.05.2004. Foretaket reguleres av lov om kommuner og fylkeskommuner av 22. 
juni 2018, kap. 9. 
  
§ 3 Forretningskontor 
Foretaket har sitt forretningskontor i Ørland kommune. 
 
§ 5 Vedtektsendringer 
Foretakets vedtekter kan endres av Ørland kommunestyre. 
 
§ 6 Oppløsning av foretaket 
I utgangspunktet skal selskapet opprettholdes så lenge det er et behov i forhold til 
vedtektenes § 2. 
Kommunestyre kan allikevel på ethvert tidspunkt kunne vedta oppløsning av 
foretaket. Foretakets forpliktelser og verdier overføres i så fall i sin helhet til Ørland 
kommune. 
 
Øvrige paragrafer forblir uendret. 
 
 
 
 

PS 20/15 Finansiering av asfaltering kommunale veger 

Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 07.05.2020  
 
Behandling: 
Ogne Undertun (AP) fremmet på vegne av utvalget følgende forslag: 
Hovedutvalget ser ikke økonomien riktig til et så stort tiltak. Utvalget ønsker at det utarbeides en plan 
for vedlikehold og oppgradering av kommunale grusveier. 
 
 
Votering  
Forslag fremmet av Ogne Undertun (AP) på vegne av utvalget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Hovedutvalget ser ikke økonomien riktig til et så stort tiltak. Utvalget ønsker at det utarbeides en plan 
for vedlikehold og oppgradering av kommunale grusveier. 
 
 
 
 



PS 20/16 Investering kommunale avløpsnett 

Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 07.05.2020  
 
Behandling: 
Ogne Undertun (AP) fremmet på vegne av utvalget følgende endring i punkt 1 og nytt punkt 3:  
 Det bevilges inntil 17,8 millioner for investering i avløpsnett Ørland kommune 
 Hovedutvalget ber om mer utfyllende informasjon om prosjektet i Ervika til behandlingen i 

kommunestyret 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt med endring og tillegg fremmet av   
Ogne Undertun (AP) på vegne av utvalget.  
 
 
Vedtak: 
 Det bevilges inntil 17,8 millioner for investering i avløpsnett Ørland kommune 
 Bevilgningen gjennomføres ved låneopptak innenfor selvkostområde avløp 
 Hovedutvalget ber om mer utfyllende informasjon om prosjektet i Ervika til behandlingen i 

kommunestyret 
 
 
 

PS 20/17 Tertialrapport 1-2020 Ørland kommune 

Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 07.05.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Tertialrapport 1 for Ørland kommune tas til orientering. 
 
 
 
 


